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Waar vanzelfsprekend veel, zo niet alle, aandacht uitgaat naar corona, zijn er ook op de reguliere 
beleidsterreinen ontwikkelingen waar ik u graag van op de hoogte stel. In dit geval twee zaken 
aangaande afvalbeleid.  
 
Contact stomavereniging 
Tijdens de raadsavond op 10 maart jl. heb ik mondeling vragen van het CDA beantwoord over de 
raadsmotie ‘inzamelen luier- en incontinentiemateriaal’ van 29 januari 2019. Een van de vragen was 
of er al contact was opgenomen met de stomavereniging. Het antwoord daarop was dat er een 
gesprek gepland stond met de vereniging. Graag wil ik het resultaat van dit prettige onderhoud kort 
aan u terugkoppelen:  
De stomavereniging is graag bereid met ons mee te denken over de uitwerking van de raadsmotie 
‘inzamelen luier- en incontinentiemateriaal’, voor zover betrekking hebbende op stoma-afval. We 
starten daarbij met het inventariseren van de grootte van de doelgroep in Maastricht en bekijken 
samen wat mogelijke oplossingen zijn om geuroverlast en opslagproblemen te voorkomen, wanneer 
het restafval in de toekomst minder vaak opgehaald zou worden. We zoeken naar een oplossing die 
gedragen wordt door de gemeente en de stomavereniging. Deze oplossing wordt t.z.t. aan u 
voorgelegd ter besluitvorming. Dit doen we zodra zicht is op de mogelijkheid voor het recyclen luiers 
en inco-afval en ook de overige punten uit de raadsmotie die hier op betrekking 
hebben, zijn uitgewerkt. Voordat eventuele wijzigingen in de inzameling worden ingevoerd, zal er een 
zorgvuldig uitgewerkte en gedragen oplossing liggen. 
 
Plastic Soup 
Op 22 oktober 2019 heeft de gemeenteraad een motie aangenomen die oproept tot het terugdringen 
van plastic soep. Het eerste beslispunt geeft het college de opdracht om het gebruik van plastic 
voorwerpen tijdens evenementen die tot zwerfafval kunnen leiden aan te pakken binnen het 
evenementenbeleid. Met de op komst zijnde uitvoering van de Europese regelgeving op het gebied 
van single use plastics (SUP) gaat het college vanaf 2021 het gebruik van single use plastics bij 
evenementen terugdringen. Het gaat dan om plastic wegwerpartikelen zoals rietjes, bestek en 
borden. De Europese commissie heeft een SUP-richtlijn opgesteld. Dit betekent dat alle EU-lidstaten 
deze richtlijn moeten opnemen in hun nationale wetgeving. Nederland werkt de wetgeving uit in een 
Algemene maatregel van bestuur (AMvB). In mei 2020 kan iedereen reageren op de concept AMvB 
via internetconsultatie. Op dit moment is nog onduidelijk hoe de AMvB er gaat uitzien. Op het 
moment dat hier wel duidelijkheid over bestaat kan, dan moet dit worden opgenomen in de 
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actualisatie van het evenementenbeleid (gepland in 2021) en/of de uitvoeringsregels van de 
Evenementenverordening. 
Het tweede beslispunt geeft het college de opdracht "om met de stad in gesprek te gaan om te kijken 
hoe we via bewustwording plastic zwerfafval kunnen voorkomen". De voorbereidingen hiervoor zijn 
opgestart en gaan ook gewoon door, maar de uitvoering wordt (in overleg met de indiener van de 
motie) uitgesteld vanwege de coronacrisis. Inwoners, ondernemers en verenigingen hebben hun 
hoofd er nu, begrijpelijkerwijs, niet naar staan. Als er meer duidelijkheid is over mogelijke 
versoepeling van de maatregelen, bekijken we wat de mogelijkheden zijn. Vanaf het najaar gaan we 
sowieso al aan de slag met extra communicatie rondom het terugdringen van afval en plastic 
zwerfafval, en mogelijk volgt dan ook het contact met ondernemers.   
  
 Ik ga ervan uit u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
Hoogachtend, 

 
John Aarts, 
Wethouder Financiën, Vastgoed, Stadsbeheer en Hospitality. 
 
 


